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REFERAT – VINDERUP HALLERNE 
EMNE 

Bestyrelsesmøde 
UDFÆRDIGET AF 

Bente Gudiksen 
 

 

 

LOKATION Vindelevgård 144 DATO 2024-08-14 TID 19.00 

DELTAGERE Flemming Juul Jensen, FJJ 

Pernille P. Frederiksen, PPF 

Bente Gudiksen, BG 

Søren Christiansen, SC 

Janne Burmølle, JB 

Morten Møllnitz, MM 

 
 

 

 

AFBUD FRA Jørgen D. Jensen JDJ, Maj-Britt B. Jensen MJ 

Dagsorden  

1 Bestyrelsestid (kun bestyrelsen) 

 

2 Løn og ansættelsesforhold 

Fejl at den er kommet på dagsordenen. Var på sidste møde. 

 

3 Gennemgang af referat fra sidste møde 

Ingen kommentar. 

 

4 Kort info fra Halinspektør 

- Svømmehallen er lukket 20-21-22/8 der monteres nye vinduer og 
småreparationer af gulv 
- Vinduesparti i skytter er utæt Thomsen er sat på sagen 
- Starter saunagus 2 onsdage i sep -11 og 25/9 i offentlig svøm 
- Booket hal timer næste sæson ligger på ca samme antal timer som sidste år 

 

5 Gennemgang og godkendelse af regnskab 23/24 

Regnskab gennemgået af PPF. Endelig regnskab er ikke helt klar endnu, 
men bliver det til generalforsamling. Omsætningen har været faldende og det 
skyldes hovedsageligt mindre udlejning til foreningerne. Svømmehallen ligger 
lidt over sidste års omsætning. Variable omkostninger er faldet, fordi skabet 
til mobilopladning nu er vores og vi spare 10.000 kr. i leje. 

Øget udgifter til it og øget energiudgifter.  

Kiosken har solgt mindre end sidste år. 
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Der spares op til renovering af omklædningsrum og tag på hal A.  

Bestyrelsen har underskrevet en transporterklæring på de lån hallen har hos 
VIK. 

Første bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen skal der drøftes 
fokuspunkter – marketing og hvordan vi øger udlejning.  

6 Padelbaner – status  

FJJ får en artikel i avisen (Skive folkeblad/Holstebro Dagblad) i ugen op til 
generalforsamlingen omkring at padelhal. Formålet er at få alle med 
interesse i padel til at komme og give deres tilkendegivelse af om der er  
opbakning til en padelhal. 
Hvis der er mange fremmødte som tilkendegiver deres opbakning, arbejder 
vi videre med projektet.  
FJJ snakker med JDJ omkring opslag om det på facebook. 

 

7 Generalforsamling 24 

Lars Brogaard stiller op som suppleant. 

Dagsordenspunkter gennemgået 

 

8 Evt. 

Intet. 


